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Abstract (en)
The wheelchair has a rigid seat (6) which consists of two seat elements (6a, 6b) which are connected to one another in an articulated manner.
These elements form functional components of a folding mechanism, which allows frame side parts (8, 9) to be moved up to one another. The side
parts (9) are braced relative to the seat (6) by means of telescopic rods (18, 19). By means of the invention, the advantage of a rigid seat (6) is
combined with easy handling and low weight of the wheelchair. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Rollstuhl hat eine starre Sitzplatte (6), die aus zwei gelenkig miteinander verbundenen Sitzplattenteilen (6a, 6b) besteht. Diese bilden
funktionelle Bestandteile eines Klappmechanismus, der die Annäherung von Gestellseitenteilen (8, 9) aneinander gestattet. Die Seitenteile (9) sind
durch Teleskopstangen (18, 19) gegenüber der Sitzplatte (6) abgestrebt. Durch die Erfindung wird der Vorteil einer starren Sitzplatte (6) mit einer
bequemen Handhabung und geringem Gewicht des Rollstuhles verbunden.
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